
Protokoll från styrelsemöte i Söderbärke kyrkbåtsförening 2020-12-02 

Närvarande i telefonmöte: Nils-Olov Olsson, Charlotta Wähner, Kerstin 

Ernebrink, Lars Annerman, Susanne Zetterström Janers, Ulf Hugó, Kent Olsson, 

Maja Eriksdotter, Shella Guertse, Sören Karlen  

Mötets öppnande                                                                                               

Ordförande förklarar mötet öppnat 

Dagordning                                                                                                           

Godkändes 

Föregående protokoll                                                                                                   

Lades till handlingarna. 

Ekonomi                                                                                                             

Kassören redovisade att föreningen har 87 000 kr på kontot. Det finns 12 600 

kronor på kontot- träningsbåt. Färre medlemmar har i år betalt medlemsavgiften. 

Aktiviteter 2020 

Styrelsemöte den 27/1. 

Rodd med kyrkskolans nior. 

Rodd med barn från Västeråsgården. 

All annan verksamhet blev under 2020 inställd på grund av Covid -19. 

         - Båtar och båthus                                                                                

             Lars A har röjt runt båthuset, soporna är tömda.                                

             Inget mer underhåll förens till våren. Wallmarkarn läcker. 

 

- 2021 

Årsmötet planeras till 12/4 - 2021  

Brudrodd bokad 17/7 - 2021 från Sörbö till Kyrkudden  

Förslag på monter för vandringspriset finns.  

 

Nästa möte 
Sker på telefon den 25/1 2021 kl 18                                                                       

Mötet avslutas                                                                                                 

Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

Vid pennan:                                                         Justeras 

Charlotta Wähner                                                  Nils-Olov Olsson 


